

## 目 次

### 理论分析与方法探讨

- 蔬菜 B2C 直销中基于批配送模式的拣货方案序贯求解方法 ..... 冯晓春, 胡祥培(1)
- 基于 GMDH-SVR 致密气开发过程参数优化 ..... 郭菊娥, 张剑如, 薛鹏,等(10)
- 基于排队的两类顾客易逝品库存控制策略研究 ..... 刘名武, 魏晓梅, 陈弘(17)
- 基于指标权重分配的群决策赋权方法研究 ..... 王斌, 李刚, 曹勇,等(22)
- 考虑合作网络稳健性的三参照点决策方法 ..... 韩菁, 滕新玉, 叶顺心(26)
- 考虑风险的产业技术联盟知识共享演化博弈研究 ..... 吴洁, 陈璐, 盛永祥,等(36)
- 考虑船舶偏好的海上风险规避路径规划研究 ..... 高天航, 吕靖, 赖成寿(43)
- 公众参与、政府监管与移动应用安全治理动态演化研究 ..... 万晓榆, 龙宇, 蒋婷(50)
- 恶意欠薪问题的定量分析 ..... 刘文静, 杨璐, 刘克,等(63)
- 基于 GFM-VAR 的我国通用航空产业演进阶段识别及政策强度有效性分析 ..... 刘国巍, 张婷婷(70)
- 展厅现象下电子零售商与传统零售商的价格竞争 ..... 徐广业, 陈倩, 王倩(79)
- 基于三维坐标及余弦相似度的创新需求集成与筛选方法 ..... 孔造杰, 李斌(87)

### 应用研究

- 产业链视角下结构性有色金属价格冲击的行业传导效应 ..... 湛金宇, 朱学红(95)
- 顾客参与研发过程的价值共创机理与策略研究 ..... 温馨, 贾俊秀(105)
- 基于可信性理论的 PPP 项目特许期-价格联合调整策略研究 ..... 王丽萍, 张璞, 王渤权,等(115)
- 基于 SPA-TOPSIS 方法的能源结构优化程度评价 ..... 孟凡生, 邹韵(122)
- 学术论文评审的同行评议专家共识问题研究 ..... 李磊, 李芳(131)
- 卖空限制下知情交易的测度及识别研究 ..... 王苏生, 许静霞, 谢秉磊(137)
- Longstaff 利率下巨灾债券定价的一种 FFT 方法  
——基于广东省 1989~2015 台风数据的实证分析 ..... 马宗刚, 郑军, 黄金波,等(147)
- 装配系统中的供应商融资:银行贷款 vs 买方预付款 ..... 李沿海, 顾超成, 邓世名(157)
- 市值管理动机下大股东参与定向增发与利益输送 ..... 简冠群, 李秉祥(163)

### 管理科学

- 基于广义脉冲的东北三省外外贸外资与经济增长研究 ..... 逯宇铎, 杜小飞(176)
- 企业污染减排过程中的政企合谋问题研究 ..... 张彦博, 寇坡, 张丹宁,等(184)
- 以质取胜——企业技术创新与经营绩效 ..... 许伯桐(193)

## CONTENTS

## Theory Analysis and Methodology Study

- Sequential Solution Method for Order Picking Plan Considering Batch Delivery under Vegetables 'B2C Mode ..... FENG Xiao-chun, HU Xiang-pei( 1 )
- Development Process Parameter Optimization of Tight Gas Based on GMDH-SVR ..... GUO Ju-e, ZHANG Jian-tu, XUE Peng, et al. (10)
- Control Policies for Perishable Goods Inventory with Two Classes of Customers Based on Queueing Theory ..... LIU Ming-wu, WEI Xiao-mei, CHEN Hong(17)
- Research on the Weighting Method for Group Decision Based on the Weighting of the Indices ..... WANG Bin, LI Gang, CAO Yong, et al. (22)
- A Decision-making Method of Tri-reference Point Theory Considering Robustness of the Cooperative Network ..... HAN Jing, TENG Xin-yu, YE Shun-xin, et al. (26)
- Research on Knowledge Sharing and Evolutionary Game of Industrial Technology Alliance Considering Risk ..... WU Jie, CHEN Lu, SHENG Yong-xiang, et al. (36)
- Risk Aversion Path Planning at Sea Considering Vessels Risk Preferences ..... GAO Tian-hang, LV Jing, LAI Cheng-shou(43)
- Public Participation, Government Regulation and the Dynamic Evolution Research into Mobile Application Security Management ..... WAN Xiao-yu, LONG Yu, JIANG Ting(50)
- A Quantitative Analysis of Malicious Wage Arrears ..... LIU Wen-jing, YANG Lu, LIU Ke, et al. (61)
- Identification of the Evolution Stages of China 's General Aviation Industry Based on GFM-VAR and Its Analysis of the Effectiveness of Policy Intensity ..... LIU Guo-wei<sup>1,2</sup>, ZHANG Ting-ting(70)
- Price Competition between Electronic Retailer and Traditional Retailer under Showrooming ..... XU Guang-ye, CHEN Qian, WANG Qian(79)
- Method for Integration and Selection of Innovation Demands Based on Three-dimensional Coordinates and Cosine Similarity Measures ..... KONG Zao-jie, LI Bin(87)

## Application Research

- Research on the Industrial Transmission Effects of Structural Nonferrous Metal Price Shocks in the Perspective of Industry Chain ..... CHEN Jin-yu, ZHU Xue-hong(95)
- Co-creation Value Mechanism and Strategy Research of Customer Participation in R&D Process ..... WEN Xin, JIA Jun-xiu(105)
- PPP Project Concession Period and Price Symmetric Adjustment Based on Credibility Theory ..... WANG Li-ping, ZHANG Pu, WANG Bo-quan, et al. (115)
- The Optimization Degree Evaluation of Energy Structure Base on the SPA-TOPSIS ..... Meng Fan-sheng, Zou Yun(122)
- Research on Consensus Problem of Peer Review in the Evaluation of Academic Papers ..... LI Lei, LI Fang(131)
- Measurement and Identification of Informed Trading Under Short-sell Constraint ..... WANG Su-sheng, XU Jing-xia, XIE Bing-lei(137)
- An FFT Method for Pricing Catastrophe Bonds with the Longstaff Interest Model Based on Guangdong Province 's Data ..... MA Zong-gang, ZHENG Jun, HUANG Jin-bo, et al. (147)
- Financing the Suppliers in Assembly System :Bank Lending vs Advance Payment ..... LI Yan-hai, GU Chao-cheng, DENG Shi-ming(157)
- Participation and Tunneling of Large Shareholders Motivating by Market Capitalization Management in the Process of Private Placement ..... JIAN Guan-qun, LI Bing-xiang(163)

## Management Science

- Study on the Relationship between Foreign Trade and Foreign Capital and Economic Growth in Northeast China Based on Generalized Pulse ..... LU Yu-duo, DU Xiao-fei(176)
- Judgment on Short Term Trends and Portfolio Choices Optimization ..... HUANG Dong-bin, SUN Hong-wei, ZUO Chuan-chang(164)
- CEO Age, Corporate Governance and Overseas M&A  
—an Empirical Evidence of Shanghai and Shenzhen Stock Markets from 2009 to 2014 ..... LIU Ye, QU Yi-fei, FANG Lei, et al. (174)
- Research on Collusion between the Government and the Enterprise in Pollution Abatement ..... ZHANG Yan-bo, KOU Po, ZHANG Dan-ning, et al. (184)
- Quality or Quantity—Corporate Technology Innovation and Business Performance ..... XU Bo-tong(193)